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 ТИРАНА - Министарка спољних послова Албаније Олта Џачка изјавила је данас, након
састанка са министарком спољних послова привремених приштинских институција
Доником Гервалом, да ће Албанија и тзв. Косово ускоро имати заједничка дипломатска
представништва у Африци и Азији, јавља приштински Репортери.

  

Џачка тврди да то произлази из договора који су постигли премијери АЛбаније и
привремених приштинских институција, Еди Рама и Аљбин Курти на састанку одржаном
27. септембра, преноси Косово онлајн.

  

"Повећаћемо ниво заједничких дипломатских активности у Африци и Азији, те ће стога
доћи до спајања појединих амбасада како би наше дипломате тешње сарађивале", рекла
је Џачка.

  

Куртијева шефица дипломатије у Тирани тражи координацију региона против
Србије
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Министарка спољних послова привремених приштинских институција Доника Гервала
затражила је данас у Тирани "бољу координацију" земаља региона у односу према
Србији, за коју тврди да је "заоштрила реторику према суседима".

  

"Потребна нам је боља координација пет земаља региона приликом односа са суседном
Србијом и потребна нам је значајнија, а не површна сарадња у свим регионалним
процесима", рекла је Гервала током сусрета са министарком спољних послова Албаније
Олтом Џачком.

  

Према њеним речима, "Србија је претходних месеци заоштрила реторику према
суседима", пренела је приштинска "Газета експрес".

  

Гервала је додала да је Приштина "на прагу потписивања регионалних споразума", као и
да верује да ће "Албанија и Косово са отвореним приступом Берлинском процесу бити у
стању да погурају споразуме."

  

"Косово има врло јасну оријентацију према ЕУ и НАТО, и скептично је ка конкурентним
концептима према ЕУ. То наглашавамо на сваком форуму", рекла је она.

  

(Танјуг)
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